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Zápis a USNESENÍ ze zasedání Zastupitelstva obce Jinošov, konaného dne 15.3.2023, od 18:30 

hodin. 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Jinošov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.41 hodin 

starostou obce Rostislavem Pěnčíkem, (dále jako „předsedající“).  

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, že pozvánka podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Jinošov zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 6.3.2023 do 16.3.2023. Současně byla zveřejněna na „elektronické 

úřední desce“.  

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č.1) 

konstatoval, že přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu všech 7 členů zastupitelstva), 

takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Předsedající navrhnul ověřovatele zápisu pana Herodka a pana Košťála, a zapisovatelem paní 

Chytkovou. 

Pro návrh hlasovalo 7 členů ZO. 

* * * 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou a v souladu se 

zveřejněním na úřední desce. K návrhu programu byl vznesen návrh na doplnění: předsedající 

požádal o doplnění programu o dva body: 1) nájem obecního bytu a 2) poplatek OSA 

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu: 

Program jednání byl schválen 7 hlasy.  

Předsedající upozornil všechny přítomné i z řad spoluobčanů, kteří přišli na zastupitelstvo, že ze 

zasedání bude pořízen zvukový záznam pro pořízení zápisu. Nebyly vzneseny námitky. 

Usnesení č. 1:  

Zastupitelstvo obce Jinošov schvaluje program zasedání: 7 hlasy – Usnesení č.1 

1. Provozně-organizační problematika 

- Schválení programu jednání 

- Rozpočtové opatření č.1/2023 

- Smlouva o zřízení VB č.: JI-014330076347/001-ADS 

- Akce „čistá Vysočina“ 

- Nájem obecního bytu 

- Poplatek OSA za hudební produkci 
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2. Různé 

- Kulturní akce 

- Vyhláška o tříděných odpadech 

- Informace o dotacích 

3. Diskuze 

4. Závěr   

 

* * * 

Bod 1,2) Provozně organizační problematika  

• Rozpočtové opatření č.1 ze dne 3.2.2023 ve výši 69.500, - Kč – Příjem dotace na volby, 
daňové příjmy, příjmy z kulturní činnosti, výdaje – na volby prezidenta, podpora charity, 
školení a další % plnění rozpočtu 

 

Usnesení č.2: 

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č.1/2023. 
 

• Smlouva o zřízení VB č.: JI-014330076347/001-ADS – Předmětem Smlouvy je zřízení a 

vymezení věcného břemene podle §25 odst. 4 energetického zákona, za účelem umístění 

distribuční soustavy – kabelové vedení NN; uzemnění (dále jen „distribuční soustava“) na 

pozemku parc.č. 1399, 1407 v katastrálním území Jinošov, obec Jinošov, okres Třebíč. 

Katastrální úřad pro Vysočinu, Katastrální pracoviště Třebíč eviduje předmětný Pozemek 

zapsaný v katastru nemovitostí na LV č. 10001 pro katastrální území Jinošov. 

 

Usnesení č.3: ZO schválilo zřízení věcného břemene pozemku p.č. 1399, 1407 v k.ú. 

Jinošov pro zřízení distribuční soustavy – kabelové vedení NN.          

Usnesení schváleno 7 hlasy 

 

• Nájem obecního bytu – č.p.24 – ke zvýšení nájmu bytu došlo naposledy 22.7.2020 o 20%, 

ZO navrhlo navýšení nájmu dle zákona a to o 20% z celkové částky současného nájmu bytu. 

Nová výše nájmu tedy činí 3.271Kč. 

 

Usnesení č.4: ZO schvaluje navýšení nájmu obecního bytu o 20%. Usnesení bylo 

schváleno 7 hlasy. 

 

• Čistá Vysočina – obec se registrovala k akci kraje Vysočina Akce Čistá Vysočina spojená s 

jarním úklidem přírody, v rámci kampaně Den Země. V termínu 15.dubna a 22.dubna 2023 se 

zapojí i naše obec. Občané budou informováni formou letáků na vývěsce, mobilním 

rozhlasem, FB atd. 

ZO bere informaci na vědomí. 

 

• OSA – ochranný svaz autorský – obec by měla zaplatit za autorská práva k znělce hlášení 

rozhlasu OSA 6766Kč ročně, zastupitelstvo obce rozhodlo, že smlouva nebude prodloužena a 

bude používána autorská znělka pořízená jednorázově za 990Kč a autor dává svolení užití na 

padesát let. 

Usnesení č.5: ZO souhlasí  
 

Bod 2,3) Různé, Diskuze 

 

• Akce duben, květen roku 2023 
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- Čarodějnice – neděle 30.dubna.2023 – informace na pozvánkách 

- Jinošovské studánky – pořádají zahrádkáři Jinošov v sobotu 20.května, obec bude 

nápomocna. 

ZO bere informace na vědomí. 

 

Vyhláška o tříděných odpadech – Tato obecně závazná vyhláška stanovuje systém 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

vznikajících na území obce Jinošov, včetně nakládání se stavebním odpadem. Zveřejněno na 

webu obce v sekci „Vyhlášky a nařízení“. 

 

Usnesení č.6: ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce o stanovení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů a nakládání se stavebním odpadem o tříděných odpadech.                     

Usnesení schváleno 7 hlasy. 

 

• Podpora seniorských aktivit v obci - dotace z kraje Vysočina ve výši 85% max. 30tis. Kč. 

Žádosti se podávají do 24.3.2023. Dotace je určena na aktivity seniorů v obci, aktivity formou, 

přednášek, besed, cvičení, procházek a další různé aktivity spojené se seniorskou a rodinnou 

politikou.  

ZO bere informaci na vědomí. 

 

Dotační záležitosti 

1) Dětské hřiště – žádost o dotaci na vybudování dětského hřiště byla obci dodatečně 

schválena – etapa I., menší dětské hřiště – předsedající si nechal nezávazně vypracovat 

aktuální cenovou nabídku (na herní prvky a zemní práce), aby bylo jasné, zda je možné 

dodržet stávající rozpočet akce. Starosta informoval, že tato dotace už v tomto roce 

vypsaná nebude, proto by bylo dobré dotaci přijmout. Jakmile bude nabídka vypracovaná, 

bude se jednat o dalších krocích.  

2) Veřejné osvětlení (VO) – výběrové řízení na dodavatele provedla firma Metrolux, 

do řízení byly podány dvě nabídky, ze kterých byla vybrána firma Datmolux z Brna 

s nabídkou 1,15mil Kč, realizace do 3 měsíců.  

Usnesení č:7: ZO bere informace na vědomí. 

 

• Technika pro lesnictví – je vypsaná dotace 50% na lesnickou techniku do 4.4.2023, kdy 

zbývající část platí obec formou úvěru. Jedná se o stroj, který by se mohl využít i pro údržbu 

biokoridorů. Předsedající podal jen jako info a možnost údržby biokoridorů, které si obec 

bude udržovat sama od roku 2024.  

• POVV 2022/2023 – oprava kapličky Panny Marie na Křibu je rozetapována na 2 fáze, první 

fáze musí být zakončena do 30.6.2023, kdy se kraji Vysočina podává vypořádání dotace. 

Předsedající informoval o kontaktování vícero firem s cenovou nabídkou. 

• Farská zahrada – proběhla kontrola pozemku, který má být vyklizen do konce března. Při 

průběžné kontrole bylo zjištěno, že pozemek ještě není ve stavu, který umožňuje předání 

k 1.4.2023. ZO řeší návrh prostor pozemku. Předsedající informoval, že bude potřeba v první 

řadě vysekat trávu, keře a další dřeviny. 

• Obchvat Jinošov – předsedající informoval o pokroku v jednání, předběžný termín realizace 

projektu je rok 2026. Projekční firma momentálně řeší dokončení projektové dokumentace. 

Majitelé pozemků jsou již postupně obesíláni, našel se již první odpůrce obchvatu, tento 

majitel pozemku není občanem obce.  

• Cesta na Pastvisku k lesu– předsedající informoval že na příští týden je dohodnuta schůzka 

s majitelem sousedního pozemku panem K. na místě. 
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• POVV 2023 – návrh předsedajícího na uplatnění dotace z kraje Vysočina pro rok 2023 je 1) 

etapa II v opravě kapličky, 2) úprava cesty za humny.  

• Poškození přístřešku na kontejnery u rybníka – pojišťovně byla zaslána cenová nabídka na 

opravu, kterou si vyžádala. Obci bylo doručeno rozhodnutí o přiznání výši škody, ze které si 

pojišťovna odpočítala výši DPH, proti tomuto se obec odvolala. Pojišťovna věc uznala a 

škoda bude uhrazena včetně DPH. 

• Kabelizace rozvodné sítě NN v obci – EG.D začalo provádět projektovou dokumentaci. 

 

• Obecní rybník – předsedající požádal o vypracování nabídky projektu na opravu rybníka na 

návsi. Firma předložila nabídku ve výši cca 350 tis Kč na projektovou dokumentaci, která 

není součástí dotace na uznatelný náklad, tzn. obec uhradí celkovou částku bez nároku na 

dotaci. Dotace od státu jsou 2 mil, 15% jde z Kraje Vysočina, celková dotace je ve výši 85%. 

Předsedající má dohodnutou nezávaznou schůzku s projekční firmou, jakmile se budou bližší 

informace a podmínky bude ZO informováno. 

• Údržba obce – předsedající předložil na žádost ZO faktury na údržbu zeleně v obci a 

štěpkování. ZO bere na vědomí. 

 

• Předsedající informoval o pozvánce na setkání Mikroregionu, – 2denní setkání starostů, 

členové ZO se mohou za obec účastnit. 

 

Zastupitel pan J.K. se zeptal na možnosti opravy hlavní silnice 339 na Náměšť. Od dubna se 

může zasahovat do silnice a opravit propadené kanály. Předsedající poptá firmu, která se 

těmito opravami zabývá.  

V diskuzi vyzval předsedající přítomné hosty, jako první se ujal slova pan J.H., který 

informoval o registraci firmy Rosa k akci „Čistá Vysočina“ a dále navázal na probírané téma 

opravy kapličky, kde by jejich firma měla zájem kapličku opravit. Mluvil o rodinných 

vazbách k tomuto místu a přání zesnulého otce, který chtěl kapličku opravit už dříve. Nemají 

zájem získat zakázku, ale jde o citový a rodinný zájem. Dále se vyjádřil k řešení údržby obce, 

chápe, že obec chce šetřit, nicméně upozornil, že údržba obnáší mnoho hodin nelehké práce 

po celý rok. Na toto téma dále navázala místostarostka a upozornila, že pokud by obec chtěla 

řešit údržbu obce sama, musela by mít a platit zaměstnance, odvádět za něj všechny odvody, 

dále obec nevlastní žádný stroj, který by musela udržovat atd., čili náklady na údržbu obce by 

byly daleko vyšší. Navíc firma sídlí v obci čili jsou kdykoli k dispozici. Je potřeba se vždy 

podívat na obě strany mince.   

Druhý občan pan P.B. vznesl dotaz ohledně obchvatu a přístupovým cestám k jeho 

pozemkům, předsedající přislíbil, že se na další schůzce informuje. Další připomínku měl 

občan k faktuře, kterou obdržel v lednu 2023 za platbu stočného roku 2022 se splatností 

10.2.2023. Občan tvrdí, že stočné roku 2022 má zaplaceno společně s místními poplatky 

2022, které podle jeho slov platí vždy současně. Pokladní doklad od obce nepředložil. Dotaz 

měl, proč mu nebyla doručena upomínka o nezaplacení. 1) místní poplatky roku 2022 má 

zaplaceny 10.2.2022, bohužel ale platba za stočné roku 2022, kterou platí občan jednorázově, 

uhrazena v lednu ani jiný měsíc roku 2022 není. Jak poplatky za popelnice (místní poplatky), 

tak platba za vodné a stočné jsou splatné vždy k 31.12. daného roku, tudíž občanovy nemohla 

být vystavena upomínka během roku. Roční vyúčtování vody a stočného probíhá vždy 

koncem roku na základě odečtu vodoměrů, kdy se počítá spotřeba vody a dopočítává stočné. 

Pokud je zjištěno, že na stočném je potřeba doplatit nějaká částka, nebo stočné není uhrazeno 

vůbec, tak jak v tomto případě, je dotyčnému vystavena faktura v prosinci, dříve nelze 

(splatnost 31.12.). 

Při ochodu, občan sdělil účetní, že chce vystavit upomínku. 
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Další dotaz měl pan P.B. na obecní lesy. Koncem loňského roku ústně požádal ZO o 

obchůzku lesů. Předsedající pana B upozornil, že kontrola lesů proběhla s lesním hospodářem 

a nebyly shledány žádné závažné závady. Panu B. byla doručena písemná odpověď, se kterou 

občan není spokojen a opět žádá ZO o obchůzku lesů. Předsedající konstatoval, že obchůzka 

bude provedena, termín bude upřesněn. Ostatní ZO jsou také přizváni spolu s lesním 

hospodářem. 

Obecní lesy jsou po kůrovcové kalamitě postupně vysazovány, jsou vystavěny oplocenky, 

obec zajišťuje pravidelné vysekávání a opravy oplocenek. Není možné zajistit, aby lesy byly 

ošetřeny na 100%, vždy se může stát a stává se, že někde oplocenka spadne, nebo je narušena 

zvěří, pádem stromu, některá místa zarůstají ostružiním a je obtížné jeho vyžínání. Obec dělá 

vše pro to, aby lesy byly v pořádku, jak jen to jde. Kůrovcovou kalamitou byla postižena 

obrovská část lesních porostů a velmi těžko se udržuje a obnovuje porost v lesích. 

 

 

Bod 4) Závěr 

Předsedající poděkoval přítomným a ukončil zasedání zastupitelstva obce v 21:20 hod. 

Přílohy zápisu: 

- č.1 Prezenční listina 

Zápis byl vyhotoven dne:22. 3. 2023 

 

Ověřovatelé: 

 

Herodek.................................               Košťál ................................. 

 

………………………………..    ………………………………… 

        

  Starosta, v.r.              místostarosta  

 

Zveřejněno na úřední desce dne: 22.3. 2023 

Zveřejněno na elektronické úřední desce dne: 22. 3. 2023  

Sňato z úřední desky dne:     2023 
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